
Summon管理控制台简介
1. Introduction to Summon Administration Console

1.1 Introduction to the 

[image: image1.jpg]‘Summon B ELREf £ ffi A

Introduction to the Summon Administration Console





Notes:

欢迎参加个性化Summon系列课程的第一讲。这次主要介绍Summon的管理控制台。
Welcome to the first session in the series on customizing Summon. This is the Introduction to the Summon Administration Console.
1.2 Agenda
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Notes:

在这一小节中，我们将介绍如何访问Summon的管理控制台以及如何修改设置。我们也会简要的提及在每个管理控制台选项卡上你能看到的内容。
In this short session, we’ll cover how to access the Summon Administration Console, and how to change the settings there. We’ll also briefly mention what you can find on each of the Administration Console tabs.
1.3 Customize Your Users’ Summon Experience

[image: image3.jpg]15 SR 9 P Summondk!





Notes:

Summon的管理控制台允许你自定义Summon界面，这样的话，你的用户--那些研究人员使用你的Summon服务就可以得到最好的体验。
The Summon Administration Console was built to allow you to customize your Summon interface, so that your users - that is, researchers using your Summon service - can have the best Summon experience. 
1.4 Access Summon Administration Console from Client Center
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Notes:

如果你们图书馆订阅了360 Core，你可以通过点击页面中间Summon管理控制台的链接从客户中心主义访问Summon管理控制台。
If your library subscribes to 360 Core, you can access the Summon Administration Console from the Client Center Home Page by clicking on the Summon Administration Console link in the middle of the page.
1.5 从Intota访问Summon管理控制台
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Notes:

另一方面，如果你们图书馆订阅了Intota服务，你可以通过点击右侧那列中Summon管理控制台的链接从Intota的主页访问Summon管理控制台。
On the other hand, if your library subscribes to the Intota service, you can access the Summon Administration Console from the Intota Home Page by clicking on the Summon Admin Console link in the right column.
1.6 Summon Administration Console
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Notes:

此页面以及之后打开的页面是设置页面，当前页面是Summon管理控制台的的第一个选项卡。
The page that then opens is the Settings page, which is the first tab in the Summon Administration console.
1.7 How to Change Options
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Notes:

为了在Summon管理控制台中修改任意选项，请先将滑块从Default滑到Custom，然后可以进行修改，接着滚动到页面底部，点击Save Setting按钮保存。
虽然没有预览模式，但在你的Summon服务中大多数修改将在5分钟内生效。
在本次培训剩下的部分里我们将不再详细介绍每个选项的作用，我们会在后续的培训课程中讲解。现在我们来简要看下Summon控制台中的每个选项卡。
To make a change to any option in the Summon Administration Console, first switch the slider from Default to Custom, make the change, and then scroll to the bottom of the page and click the Save Settings button.

Although there is no Preview mode, most changes will take effect in your Summon service within 5 minutes.

During the rest of this training session, we won’t get into much detail on what each option can do; we’ll do that in later training sessions. But for now, let’s take a brief look at each tab in the Summon Administration Console.
1.8 Settings Tab

[image: image8.jpg]jiF Settings Tab

Customize the look,fee,and behavior of your Summon service.





Notes:

Setting选项卡包含的选项大部分是改变Summon服务的外观、感官和行为。在此你可以改变logo和颜色，以及通过on和off来控制功能特性等。
The Settings tab has most of the options for changing the look, feel, and behavior of your Summon service. From here, you are able to change logos and colors, turn features on and off, and much more.
1.9 Mapping Tab
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Notes:

如果你们图书馆已经添加了馆藏数据到Summon索引，那么你就可以看到Mapping选项卡。这页显示了在Summon索引数据段中你的馆藏MARC数据段和图书馆位置字段。
If your library has added your catalog records to the Summon Index, then you will see the Mapping tab next. This page shows how your catalog’s MARC-record fields and library-location fields have been mapped to the Summon Index record fields.
1.10 Detail Page Tab
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Notes:

Detail Page选项卡中给出的几个选项既与Summon馆藏详情页有关，也与Summon摘要和索引详情页有关。
The Detail Page tab gives you several options related to both the Summon Catalog Details page, and the Summon Abstracting and Indexing Details page.
1.11 Usage Tab
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Notes:

Usage选项卡中是Summon的使用统计报告。
Summon usage statistics are reported on the Usage tab.
1.12 Translations Tab
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Notes:

Translations选项卡中你可以为Summon选择任意一种语言去自定义Summon界面中的任何一段文本。
The Translations tab is the place to customize any piece of text in the Summon interface, in any of the languages you have chosen for Summon.
1.13 Recommender Tab
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Notes:

Recommender选项卡中你可以自定义数据的推荐功能和最优适配功能。
The Recommender tab is where you customize the Database Recommender feature and the Best Bets feature.
1.14 Content Ingestion Tab
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Notes:

最后，如果你的馆藏内容被添加到了Summon索引中，那么Content Ingestion选项卡将派上用场。在这里你可以选择当有新的馆藏内容或者机构知识库内容被加载到Summon索引中时，你会收到一封电子邮件提醒。
And finally, the Content Ingestion tab will appear if your catalog has been added to the Summon Index. Here you can choose to get an email whenever new catalog content or institutional-repository content has been loaded into the Summon Index.
1.15 Coming Next …
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Notes:

在此次系列培训的后续课程中将继续讲解Summon的具体特性以及你可以展现给你的Summon研究者的相关选项。
The rest of the sessions in this training series will cover specific features in Summon, and the options you have for displaying them to your Summon researchers.
1.16 Thank You!
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Notes:

感谢聆听本次课程！
Thank you for joining this session!
1.17 关于本次培训 About this Training
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Notes:
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2 (Slide Layer)
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3 (Slide Layer)
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4 (Slide Layer)
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